
Bestyrelsesmøde d. 15.02.2021 i 6. Hovedkreds. 

Til stede Claus Andersen, Peter Matzen, Erik Mouridsen, Erik Mouridsen, Anna Hedelykke Jensen 

Afbud David Maagaard. 

Referat:  

• Meddelelser: Der afholdes delegeretmøde for 2020 den 9.5.2021 om formiddagen. Om 

eftermiddagen afholdes det for 2021. Der bliver afholdt dommerkursus i Chess House enten den 

sidste weekend i august eller den første weekend i september. 

• Holdturnering: 

Da det har vist sig svært at lave en holdturnering ud fra det nuværende reglement har Sune Ørbæk 

Hansen udarbejdet et forslag til et nyt reglement. Det indeholder bl.a. en tanker om større 

fleksibilitet og inddeling efter gennemsnitsrating. Efter en længere snak blev vi enige om, at vi 

gerne vil have turneringen organiseret på følgende måde: 

1. En mesterrække bestående af op til 8 hold af 8 spillere. Begrundelse: Det skal ligne 

divisionsturneringen så meget som muligt. Der er fri tilmelding, dog således at kun de 8 

hold med højeste gennemsnitsrating kan spille i denne række.  

2. Øvrige rækker kommer så vidt muligt til at bestå af op til 8 hold med 4 spillere på hvert 

hold inddelt efter gennemsnitsrating. Denne struktur skulle gerne medføre væsentlig flere 

hold, idet 1 tidligere 8 personers hold nu bliver til 2 hold. 

3. Ændrer antallet af hold / spillere sig væsentlig tages holdturneringensstrukturen naturligvis 

op igen. 

4. Sune og jeg ser på sagen, hvis ellers Sune er med på det. Sune kunne desværre ikke være 

med til mødet. 

5. Vi blev enige om kun at ændre strukturen af holdturningen og ikke lave andre ændringer, 

da det vil være for meget at diskutere på en generalforsamling på en gang. 

• Generalforsamling: afholdes 20.6.2021 i Chess House. Vi tror ikke på det er realistisk at afholde 

møde før. 

• Kontingent: Hillerød Skakklub har foreslået kontingentfritagelse, da klubberne er lukket. 

Bestyrelsen mener det er en dårlig ide, da der er tale om en forening (klub) og ikke et kommercielt 

foretagende. 

• Chess House har fået nye og bedre lokaler til en billigere pris end før. Endvidere giver det nye 

lejemål større fleksibilitet, da det er muligt at leje ekstra lokaler i forbindelse med større 

turneringer. 

 

På bestyrelsens vegne 

Peter Matzen 


